

“希林索”牌高浓度复合肥15-15-15（通用型）

产品名称	“希林索”牌高浓度复合肥15-15-15（通用型）
公司名称	大连希林索科工贸有限公司
价格	.00/个
规格参数	有效成分含量:磷酸二铵 品牌:希林索 总养分含量 :45（%）
公司地址	中国 辽宁 大连市 甘井子区迎客路8号70栋楼2-3-1
联系电话	86 411 82776584 13998654809

产品详情

有效成分含量	磷酸二铵	品牌	希林索
总养分含量	45（%）	总氮含量	15（%）
有效磷含量	15（%）	用量	常规用量（kg/亩）
生产厂家	大连希林索科工贸有限公司	规格	50公斤

“希林索”牌高浓度复合肥15-15-15（通用型）

1.执行标准

gb1503-2001

总养份 45%

2.产品特点及作用

高浓度复合肥，通用型；

无公害农产品或绿色食品生产的专用复合肥料；

喷浆造粒，颗粒均匀；

改善土壤结构，平衡土壤养份；

满足作物全生育期对营养元素的需要；

作物生长稳健、抗逆性强、产量高、品质好、增产增收、效益显著。

3.质量标准

n、p、k总含量：45%（15-15-15）

4.适用范围

适用于各类土壤和各种作物，例：水稻、小麦、烟草、茶叶、棉花、大豆、果树、蔬菜等粮食作物和经济作物。

5.使用方法与用量

作基肥应深施到土壤20公分以下。如机械整地、施肥、播种一气呵成的，如北方小麦、玉米种植区，肥料一定要深施到15公分以下，种子与肥料隔离10-12公分，防止烧种。

作追肥。同样要求深施，肥料上面盖土为好，并充分浇水。

建议施用量（公斤/亩）：

作基肥20~50，作追肥10~20。各地区根据当地施肥习惯可适当调整施肥用量。

6.包装

40公斤或50公斤pp编织袋装，内衬pe袋。

7.贮存

阴凉、干燥、通风贮存。

注意：本品易受潮，未用完要及时封口。

不得直接接触种苗，农作物根、茎、叶，以防灼烧。

建议不要把肥料溶于水后使用，如溶解于水后施用，不可把肥料洒在作物叶面，以免烧伤作物。

“ silicon ” highly concentrated compound fertilizer 15-15-15

1. standards:

gb1503-2001;

total nutrients 45%

2. product characteristics and effect

a highly concentrated fertilizer of universal type;

a special compound fertilizers for agricultural products free of public hazard and green food products

granulated with slurry granulation process, granules size is even;

improve soil structure and balance soil nutrients;

meet crops ' demand for nutritious elements through all of the growth stages;

enforce crops ' resistance to contra variance, improve the quality of agricultural products and increase the yield.

3. specifications

total n, p and k: 45 %(15-15-15)

4. applicable scope

this product is applicable to all kinds of soils and crops.

5. application and dosage

application: when it is used as a base fertilizer, the application depth should be over 20 cm;

if soil preparation, fertilizer application and seeding will be done by machinery at one time, the application depth should be over 15cm and there must be a space of 10 to 12 cm between seeds and fertilizer to avoid burning the seeds;

when it applied as a top-dressing fertilizer, the application depth should be the same, and fertilizer must be covered with soil, then water crops thoroughly.

dosage: the suggested dosage for this product is 20 to 30 kg per mu when it applied as a base fertilizer or 10 to 20 kg per mu when as a top-dressing fertilizer. the dosage may vary in accordance to fertilizer application habits in different area.

6. packing

in 40/50 kg net wpp/pe bags.

7. storage:

store at cool, dry and well-ventilated places.

caution:

this product is apt to become damp, so please seal the opening of the bag well if there is still some quality left in the bag;

do not apply it directly to seeds or seedlings as well as roots, stems and leaves of the crops to avoid ant burn.

it is not recommended to apply this product by dissolve it in water. if it has to be done so, do prevent form any leakage on to the leaves of the crops to avoid any burn.